



Calvià, 29 de juny de 2020

NOTA INFORMATIVA DE LA POLICÍA LOCAL DE CALVIÀ

DEU COTXES PATRULLA RENOVEN LA FLOTA POLICIAL

Els vehicles han estat adquirits pel sistema de rènting, suposen un estalvi en el consum de carburants i són menys contaminants

El passat divendres, a les dependències de la Prefectura de la Policia Local de Calvià, es van mostrar els deu cotxes patrulla nous que s'incorporen a la flota del cos de seguretat. Van assistir-hi el batle, Alfonso Rodríguez Badal; la tinenta de batle de Policia, Nati Francés, i el cap de la Policia Local de Calvià, Francisco Darder. Tots els vehicles són de la marca Toyota i l'import d'aquesta inversió s'eleva a 125.000 euros anuals. Aquests cotxes nous s'han adquirit pel sistema de rènting amb opció de compra a cinc anys, que compta amb el manteniment, reparacions i substitució –si escau-, inclosos.

Vuit dels vehicles patrulla són model Prius, els quals es destinaran a les divisions de polícia polivalent i nocturna i, com que tenen una capacitat més gran, estan equipats per al trasllat de persones detingudes. D'altra banda, dos vehicles turisme model Corolla sense aquest equipament són per a l'ús dels comandaments policials.

La nova flota de cotxes es caracteritza per ser de propulsió híbrida (benzina/elèctric), de baix consum i baixes emissions, fets que es tradueixen en una minva en les despeses de manteniment i en una reducció de la contaminació. Cal tenir en compte que cada cotxe patrulla fa una mitjana de 50 mil quilòmetres a l'any.

L'adquisició de vehicles nous serveix per substituir part dels cotxes patrulla del contracte anterior que es va exhaurir l'any passat i d'altres amb massa anys o quilometratge. Ara hi ha 29 cotxes i 28 motos, sense comptar els nous, però una part es donaran de baixa. En guany es continuarà amb la renovació de la flota de vehicles de la Policia Local de Calvià, tant en cotxes com en motocicletes, amb l'objectiu d'incorporar vehicles cada cop més segurs, eficients i menys contaminants.



Calvià, 29 de junio de 2020

NOTA INFORMATIVA DE LA POLICÍA LOCAL DE CALVIÀ

DIEZ COCHES PATRULLA RENUEVAN LA FLOTA POLICIAL

Los vehículos han sido adquiridos por el sistema de renting, suponen un ahorro en el consumo de carburantes y son menos contaminantes

El pasado viernes, en las dependencias de la Jefatura de la Policía Local de Calvià, se mostraron los nuevos diez coches patrulla que se incorporan a la flota del cuerpo de seguridad. Asistieron el alcalde, Alfonso Rodríguez Badal; la teniente de alcalde de Policía, Nati Francés, y el jefe de la Policía Local de Calvià, Francisco Darder. Todos los vehículos son de la marca Toyota y el importe de esta inversión se eleva a 125.000 euros anuales. Estos coches se han adquirido por el sistema de renting con opción de compra a cinco años, que cuenta con el mantenimiento, reparaciones y substitución –si procede-, incluidos.

Ocho de los vehículos patrulla son modelo Prius, que se destinarán a las divisiones de policía polivalente y nocturna y, como tienen mayor capacidad, van equipados para el traslado de personas detenidas. Por otra parte, dos vehículos turismo modelo Corolla sin este equipamiento son para el uso de los mandos policiales.

La nueva flota de coches se caracteriza por ser de propulsión híbrida (gasolina/eléctrico), de bajo consumo y bajas emisiones, hechos que se traducen en una reducción de los gastos de mantenimiento y de la contaminación. Es importante recalcar que cada coche patrulla realiza una media de 50 mil kilómetros al año.

La adquisición de nuevos vehículos sirve para sustituir parte de los coches patrulla del contrato anterior que finalizó el año pasado y de otros con muchos años o kilometraje. Actualmente hay 29 coches y 28 motos, sin contar los nuevos, pero una parte se darán de baja. Este año se continuará con la renovación de la flota de vehículos de Policía Local de Calvià, tanto en coches como en motocicletas, a fin de incorporar vehículos cada vez más seguros, eficientes y menos contaminantes.